
PROTOKÓŁ   Nr 9/2011
  z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji 

z dnia 25 marca  2011 r.  

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak        -  Przewodniczący Komisji
2. Mirosław Szczotka       -  Członek Komisji
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji
5. Kamil Paweł Laskowski  -  Członek Komisji
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Waldemar Banaszek  - Zastępca Burmistrza
2. Mariusz Dembiński   -  dyrektor ZGKiM w Tłuszczu
3. Elżbieta Czachowicz -  inspektor ds. geodeazji
4. Grażyna Roszczyk     -  inspektor ds. oświaty 
5. Halina Kusak – Skarbnik Gminy.

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Omówienie materiałów na V Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu.
3. Rozmowa z dyrektorem ZGKiM w Tłuszczu na temat rozliczenia zimowego 
    utrzymania .
4. Omówienie pism .
5.  Sprawy bieżące.
 
Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu przez 
Przewodniczącego został przyjęty. 

Ad2. Komisja zapoznała się z materiałami  na V Sesję Rady Miejskiej w 
Tłuszczu i w celu omówienia niektórych projektów uchwał zapraszała 
pracowników odpowiedzialnych merytorycznie za ich przygotowanie.



Pani Grażyna Roszczyk  omówiła 2 projekty uchwał w sprawie:
1. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych przez  Gminę Tłuszcz.
2. utworzenia Przedszkola Samorządowego w Miąsem.
Wyjaśniła, że  zostały złożone wnioski do Mazowieckiej Jednostki Wdrażania 
Programów  Unijnych . Pani dyrektor z Miąsego złożyła wniosek o 700 000 zł 
na wydłużenie czasu pracy przedszkola, a Pani dyrektor z  Mokrej Wsi  na 
utworzenie punktu przedszkolnego .
Jeśli zostanie podjęta ta uchwała, to kolejnym działaniem będzie włączenie 
przedszkola w Miąsem  do Zespołu Szkół.

Mirosław Szczotka zapytał, czy na pewno od 1 września br ruszy Przedszkole 
w Miąsem, czy znowu się okaże, że będą potrzebne jakieś dodatkowe środki?

Pani Grażyna Roszczyk  odpowiedziała, że  Pani dyrektor Suchocka na 
spotkaniu  z Burmistrzem powiedział, że wystarczy tych środków na 
zabezpieczenie w tym roku pobytu 25 dzieci w Przedszkolu.

Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy omówiła projekty uchwał w zakresie 
finansów gminy.
Najwięcej uwagi poświęciła omawianiu projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Budżetowej na rok 2011.
Wyjaśniła, że zwiększa się plan  dochodów  budżetowych o kwotę 519 964,00 
zł, w tym plan dochodów bieżących  o 367 339,00 zł  i plan dochodów 
majątkowych o 152 625,00 zł , co obrazuje załącznik nr 1 do projektu uchwały .
Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych o kwotę 2 019 964,00 zł 
zgodnie z załącznikiem nr 2.
Budżet po zmianach wynosi:
Plan dochodów budżetowych  - 45 698 598,20 zł  w tym:
- plan dochodów  bieżących   42 466 612,35 zł,
- plan dochodów majątkowych  3 231 985,94 zł.
Plan wydatków budżetowych  - 49 281 435,60 zł w tym:
- plan wydatków bieżących  39 529 674,92 zł,
- plan wydatków majątkowych  9 751 760,68 zł.
Plan wydatków majątkowych określa załącznik  nr 3.
Ustala się deficyt w wysokości  3 582 837,31 zł który zostanie sfinansowany 
przychodami przychodzącymi z zaciągniętych kredytów  w kwocie 
3 582 837,31 zł .
Wytworzyła się burzliwa dyskusja przy omawianiu załącznika nr 3 – plan 
wydatków majątkowych  na 2011 r.  
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Komisja  zwraca się  z wnioskiem do Burmistrza:
                  
               aby Pani Skarbnik na posiedzeniach Komisji referowała sprawy  
               związane z budżetem  gminy.

Pani Elżbieta Czachowicz  udzieliła informacji  na temat projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody  na zamianę  nieruchomości położonych  w mieście 
Tłuszcz.
Wyjaśniła, że podjecie uchwały przez Radę jest konieczne do nabycia działki nr 
1522/3 pod drogę gminną – ulicę Łączną  w drodze zamiany . Uchwała jest 
dokumentem niezbędnym do opisanej zamiany i sporządzenia aktu notarialnego.

Przewodniczący Komisji  zwrócił się do Pani Czachowicz  z następującymi 
pytaniami?
- jak wygląda kwestia wykupu ulicy Tłuszczańskiej w Chrzęsnem?
- co z wykupem terenu pod drogę w Miąsem?

Pani Elżbieta Czachowicz nie jestem przygotowana do udzielania innych 
odpowiedzi niż tej, w sprawie której zostałam poproszona . 
Oczywiście w miarę możliwości odpowiem na te pytania, ale na przyszłość 
bardzo proszę, aby sprawy o które będziecie chcieli Państwo pytać, były 
zgłaszana wcześniej do Burmistrza, ponieważ każda omawiana sprawa wymaga 
przygotowania i stosownej dokumentacji.
Jeśli chodzi o ulicę Tłuszczańską, to wykup gruntu jest  uregulowany, tereny 
stanowią obecnie własność  gminy.
Burmistrz Tłuszcza przeprowadził negocjacje z przedstawicielami PKP i ustalili 
kwotę odszkodowania  100 000 zł z terminem wypłaty do końca  czerwca br.
Teraz oczekujemy na wskazanie z PKP  przebiegu ulicy Tłuszczańskiej  w 
terenie.

Odnośnie wykupu terenu pod drogę w Miąsem, to trwają sukcesywne wykupy 
tych gruntów zgodnie z wnioskami mieszkańców , których grunty przylegają  do 
tej drogi, a  ta droga jest tworzona na wniosek  mieszkańców.

Mirosław Sobczak – Gmina poniosła jakieś koszty podziału geodezyjnego i 
teraz co dalej?

Pani Czachowicz -  w przebiegu drogi występują nieruchomości o 
nieuregulowanym stanie prawnym  i wykupy nie mogą być robione, dopóki 
mieszkańcy nie uregulują stanu prawnego.
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Przewodniczący Komisji zwrócił się do Zastępcy Burmistrza, aby pracownicy 
odpowiedzialni merytorycznie za przygotowanie projektów uchwał na Sesje, 
omawiali je na posiedzeniach komisji.

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że należy wcześniej kierować zapytania do 
pracownika, aby mógł się  przygotować w temacie, przychodząc na posiedzenie 
Komisji.

Mirosław Sobczak wnioskuje:
                  aby wykupić grunty, które mają uregulowany stan prawny i łączą 
                  ulicę Parafialną z ulicą Napoleońską .

Ad3. Przewodniczący Komisji  zwrócił się z zapytaniem do dyrektora ZGKiM 
w Tłuszczu,  jak wygląda sprawa uregulowania należności z tytułu zimowego  
utrzymania?

Dyrektor Dembiński – w tej chwili sa uregulowane koszty  związane z 
zimowym utrzymaniem  na 2011 r, a na początku kwietnia będzie uregulowana 
należność  za 2010 r.

Mirosław Szczotka  zapytał, czy zmieniły się opłaty za wodę i za ścieki?

Dyrektor Dembiński  - pozostały na tym samym poziomie.

Mirosław Sobczak zapytał, jak te stawki w naszej Gminie, maja się do stawek 
w gminach sąsiednich?

Dyrektor Dembiński – jesteśmy w środku.

Ad4. Komisja zapoznała się z pismem Stowarzyszenia „Normalna Gmina „w 
sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale  nr III/22/2010 
Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej .
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Komisja zapoznała się z pismem mieszkańca  wraz z listą podpisów 
mieszkańców   miejscowości Fiukały  w sprawie utworzenia  Sołectwa Fiukały. 
Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

       Komisja zaprasza na swoje kolejne posiedzenie Komisji Sekretarza Gminy, 
       celem omówienia powyższej kwestii.
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Komisja zapoznała się z treścią pisma mieszkańców wsi Miąse  dotyczące 
sprawozdania z przebiegu głosowania na wybór Sołtysa w Miąsem.
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu .
Komisja przeanalizowała całość korespondencji w tej sprawie i podtrzymuje 
swoje stanowisko z dnia 9 marca br.

Komisja zwraca się do Burmistrza o przedstawienie szczegółowego 
wydatkowania środków gminnych na jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Gminie w 2010 r. 

Następne posiedzenia Komisji ustalono na dzień 13 kwietnia  2011r. godzina 
9.00.
Komisja na posiedzenie zaprasza Panią Elżbietę Czachowicz w sprawie 
przedstawienia informacji na temat wykupu gruntów pod zbiornik retencyjny.

Na tym protokół zakończono. 
                                                                       
                                                                      
                                                                       Przewodniczący Komisji
                                                                            Mirosław Sobczak 
                                                                        

*Dokument utworzony przez: Bożena Brzozowska
*Data utworzenia dokumentu: 14.04.2011r.
*Data publikacji: 14.04.2011 15:04:44
*Publikował: Paweł Marcin Majewski
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